
1 
 

Concept verslag ledenvergadering PvdA afdeling Diemen 
18 september 2019 

Aanwezig:Paul Weijs, Sinus Jonker, Frank Geerts, Cees Ouwendijk, Cees Groenland, 
Nazim Bayram, Paul Ruijg,Joris de Groot, Sofie Kuilman, Lex Scholten, Nico Portegijs, 
Ben Ziepzeerder, Farida Polsbroek (verslag) 
Afwezig met bericht: Diana Bos, Joke Verheuvel, Jeroen Slot, Binky Berger 

1. Opening en mededelingen 
Bij afwezigheid van voorzitter Jeroen Slot zit fractievoorzitter Nico Portegijs de 
vergadering voor. Overige afwezigen zie overzicht. 

 De voorzitter heet de nieuw aanwezige leden van harte welkom. 
 

2. Concept verslag Algemene Ledenvergadering 27 maart 2019 
 Leden vragen aandacht voor heldere verslaglegging (goed lopende zinnen).  
 Vraag: verslag graag binnen twee weken na ledenvergadering toesturen aan leden. 
 Verslag goedgekeurd. 
 
3. Bestuur 

Jeroen Slot draagt i.v.m. o.a. zijn werk op korte termijn graag het voorzitterschap 
van de afdeling over. Joris de Groot is bereid het voorzitterschap van Jeroen Slot 
over te nemen. 
Zie introductie Joris als bijlage bij dit verslag. 
Het afdelingsbestuur heeft geen tegenkandidatenontvangen en vraagt de leden of 
zij in kunen stemmen met de benoeming van Joris de Groot tot voorzitter van de 
afdeling Diemen. 
Kanttekening van Cees Ouwendijk bij de procedure: “Op de dag van de jongste 
ledenvergadering ontvingen de leden een concreet voorstel tot voorzitterswisseling van onze 
Diemense PvdA-afdeling. Ik heb mij daar niet tegen verzet, maar wel ‘s ochtends per e-mail 
mijn verwondering uitgesproken over dit op vrijwel het laatst geconcretiseerde en ontvangen 
bestuursplan. Op uitnodiging van plv. voorzitter Nico Portegijs kreeg ik de gelegenheid om 
tijdens de vergadering mijn verbazing over dit zg. ‘bestuurlijke vluggertje’ nog toe te lichten”. 
Met hier boven vermeldde kanttekening stemde ook Cees Ouwendijk voor de benoeming van 
Joris de Groot tot voorzitter. 
Besluit: de leden zijn bij acclematie akkoord. 
Joris neemt de voorzittersrol over van Nico 
Afspraak: Jeroen blijft voorlopig nog bestuurslid zonder portefeuille. De afdeling 
zal Jeroen met een passend cadeau danken voor zijn jarenlange inzet. 
Overige punten uit het bestuur 
- De penningmeester deelt mee, dat door het grote verlies bij de Tweede 

Kamerverkiezingen het Partijbureau minder inkomsten heeft. Consequentie: de bijdragen 
aan gewesten/afdelingen zijn voor 2019 stopgezet. Bij financiële problemen van 
afdeling/gewest kan een beroep op een door het Partijbureau ingesteld fonds worden 
gedaan.  
Stand van zaken Afdeling Diemen:  
Voldoende middelen in kas (€ 3.000) om de uitgaven (ong. € 1.000) te bekostigen. 

- Evaluatie fractie(leden) en wethouder gepland in november 2019 
- Actualiseren website: Paul en Joris nemen dit voor hun rekening. 

Actie: plaatsen mailadressen bestuur, fractie en wethouder op de website. 
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- Het bestuur is op zoek naar uitbreiding van het bestuur. Tijdsinvestering ongeveer 4 
bestuursvergaderingen en 3 ledenvergaderingen per jaar. 

- Sinus Jonker overweegt zich voor de nieuwe raadsperiode verkiesbaar te stellen. De 
fractie nodigt hem uit deel te nemen aan de fractievergaderingen. 
Sofie attendeert hem op de Schaperleergang, die voorafgaand aan het verkiezingsjaar 
wordt georganiseerd voor leden, die zich verkiesbaar willen stellen. 

- 20 november: Ledenvergadering vaststellen Begroting 2020 en Jaarplan 2020 
 

Punten ingebracht door Cees Groenland 
Aandacht voor herinrichting Muiderstraatweg/Hartveldseweg 
Signalen van buurtbewoners, dat de herinirchting van de Harteveldseweg te lang duurt. 
De wethouder meldt, dat het niet anders kan, omdat de trams door moeten kunnen en dat geldt ook 
voor de hulpdiensten. 
Stikstof vs Bouwplannen Diemen 
De wethouder stelt, dat dit vraagstuk voor Diemen waarschijnlijk meevalt. 
Enkele geplande bouwprojecten zijn o.a. een nieuwe basisschool in Holland Park; blijken 
onverwachts meer mensen met kinderen daar te komen wonen. De Venser verhuist naar deze 
nieuwbouw en krijgt een nieuwe naam (doorstart). 
Op de huidige plek van de Venser is woningbouw gepland. 
Naast het zwembad is plek gereserveerd voor een middelbare school. Deze middelbare school - een 
dependance van de Open Scholengemeenschap Bijlmer (OSB) is vooralsnog voor een jaar uitgesteld 
i.v.m. onvoldoende spreiding over de verschillende schooltypes (VMBO-HAVO-VWO) 
Aandachtspunt: middelbare scholen in Weesp hebben een regiofunctie. Weesp groeit, waardoor de 
toelating vanuit de regio in gedrang komt.  
Hoe krijgen we Rutte/VVD van het pluche/mistverstand gaaf land voor iedereen. 
Het land wordt steeds meer land van winners vs losers. De nieuwe begroting neemt ongenoegen van 
burgers niet weg. Mensen zien problemen in bijv. de thuiszorg. Het is aan onze Tweede Kamerfractie 
om stokken te steken voor maatregelen, die niet gunstig zijn voor mensen met weinig inkomsten. De 
oppositie heeft bijv. met het voorkomen van kwijtschelding dividendbelasting wel een punt 
gescoord. 
Aandachtspunt: de woningcorporaties krijgen –ondanks de woondeal- te weinig middelen om sociale 
huurwoningen te bouwen. Met de beschikbaar gestelde middelen kunnen max. 4.000 sociale 
huurwoningen in deze regio worden gebouwd. 
 
4.Uit de fractie 
- Opvolger GL-links wethouder is benoemd, woont nog in Friesland. Wil in Diemen komen 

wonen. Heeft nu voor een jaar vrijstelling om in Diemen te moeten wonen. 

- Biomassadiscussie van en met Nuon heef Diemen ook weer landelijk op de kaart gezet. De 
gemeente kan alleen een Verklaring van geen Bedenkingen accorderen. De Provincie besluit 
over Ruimtelijke Ordening kwesties en heeft ingestemd met een biomassacentrale: mag 
gebouwd worden, maar nog niet in productie worden genomen. 
De gemeente heeft in een convant afspraken met de Nuon gemaakt. Hierdoor heeft de 
gemeente ook publiekrechtelijke handvatten. Gemeente en Nuon blijven met elkaar in 
gesprek. Landelijke overheid subsidieert biomassa. 

- Bouwen (collegeakkoord): impuls aan (socilae) woningbouw. Diemen heeft nog maar enkele 
locaties waar gebouwd kan worden onder bepaalde voorwaarden. Zie bijv. de discussies met 
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bewoners Buitenlust. Dit gaat ook op andere plekken spelen waar verdichting aan de orde is 
bijv. de Griend (Diemen Zuid). Uiteindelijk is het aan de raad om het gemeenschappelijk 
belang boven het individuele belang te stellen. Gezien de grote behoefte aan woningen in de 
regio. In de tramlus worden nu 100 sociale woningen gebouwd. In Holland Park komen circa 
700 en ongeveer 600 middeldure huurwoningen staan ook op de planning. 

- Aandachtspunt: de huidige regering wil in regelgeving opnemen, dat van gemiddelde WOZ-
waarde 6%  gebruikt wordt voor de waarde van een middeldure huurwoning. In de MRA 
werkt dit volgens de wethouder niet. Hij adviseert regelgeving met marges. 
- De Prins Bernardhal wordt vergroot. Ook wordt een nieuwe naam overwogen. 
- Door de groei van Diemen naar 30.000 inwoners krijgt de raad in 2022 twee zetels erbij. 

Ambitie fractie: groeien naar vijf zetels in 2022. 
- In navolging van de wandeling door Holland Park in 2018 nodigt de fractie de leden uit 

voor een wandeling door Ford Diemerdam op 29 september o.l.v. John Kuijpers, oud 
voorzitter van de Historische Kring.  
Fractie en bestuur bellen leden met de vraag, of zij meegaan. 

- Europese verkiezingen mei 2019: op 1 mei met een kraam op de markt gestaan, rozen 
uitgedeeld en in gesprek met bewoners. Werkte goed! In Diemen de grootste partij 
geworden, een mooie opsteker! 

5. Van de wethouder 
- Begroting 2020 gaat 20 september naar de Raad. De kosten voor Jeugdzorg zijn meer dan 

voorzien, maar kunnen opgevangen worden. 
- Acties op gebied van ondermijnende criminaliteit worden uitgebreid. 
- Lastenverhoging: stijging OZB met 6,5% en extra effing afvalstoffen € 20 per huishouden  

i.v.m. tariefverhoging AEB. Terug naar niveau 2016-2017. 
- Aandachtspunt: Regering heeft norm van 100 kg restafval  p.p. per jaar.Diemen heeft nu 

nog 250 kg p.p. per jaar. Wij zijn de slechtste vuilscheiders van Nederland, dat moet 
beter. 

- Bibliotheek en zwembad komen niet in gevaar. 
- Ondertunneling spoor Diemen: aanbesteding november 2019. Bouw waarschijnlijk vanaf 

2021. 
- Leegstand winkelpanden: invloed gemeente nihil. De eigenaar van een pand moet zorgen 

voor huurders. 
- Voor horeca-ondernemers geldt , dat horecavoorzieningen in bestemmingsplan zijn 

opgenomen en dat zij moeten voldoen aan de wet BiBOB 
6. WVVTK 
7. Rondvraag en sluiting 

- 15 gemeenten in de MRA pleiten voor 80 km zone. In de plannen van de Vervoerregio 
was dit niet opgenomen.  Afspraak: deze maatregel wordt beoordeeld op mobiliteit. 

- Cees vraagt aandacht voor eenzaamheid ouderen in zomerperiode. Fractie neemt dit 
punt mee in de Algemene beschouwingen n.a.v. de begroting 2020. 

- Ben meldt dat de SWD deze zomer in het Noorderlicht activiteiten heeft georganiseerd. 
- Nazim  meldt dat Humanitas A’dam met vrijwilligers werkt om het vraagstuk van 

eenzaamheid aan te pakken. 
- Paul informeert naar parkeernorm Holland Park nu overwachts meer gezinnen daar 

komen wonen. De norm blijft 0.6. Dat is hoger dan de nieuwe Amsterdamse norm, die in 
sommige gevallen 0 is geworden (appartementen zonder parkeervoorzieningen) 

- Medewerkers van kantoren aan de Muiderstraatweg kunnen parkeervergunning krijgen 
voor parkeren bij de sporthal. De blauwe zone maakt daar plaats voor betaald parkeren. 
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- In 2020 wordt opnieuw naar parkeerregime gekeken nu blauwe zone zich uitbreidt (o.a. 
naar Diemen Noord). 

- Sinus is 7 oktober aanwezig bij de fractievergadering 
 

Volgende ledenvergadering Diemen 
20 november 

Bijlage bij verslag ledenvergadering 18 september 2019 
Beste partijgenoten, 
 
Mijn naam is Joris de Groot en bij deze kandideer ik mij voor het voorzitterschap van de PvdA-afdeling 
Diemen. Graag stel ik mij kort aan jullie voor.  
 
In 2005 ben ik in Amsterdam-Oost gaan wonen. Na mijn studie kunstmatige intelligentie ben ik als 
programmeur gaan werken en dat doe ik nu nog steeds met veel plezier. Na anderhalf jaar in Canada 
gewoond en gewerkt te hebben ben ik sinds twee jaar terug in Nederland en woon ik in Diemen 
Centrum. Ik heb het hier erg naar mijn zin en ik kijk er daarom naar uit om samen met jullie bij te 
dragen aan een sterk en sociaal Diemen.  
 
Voor mij is sociaaldemocratie lange tijd iets vanzelfsprekends geweest: natuurlijk worden mensen die 
het wat moeilijker hebben geholpen en heeft iedereen recht op gelijken kansen in het leven. Na een 
reeks van teleurstellende verkiezingsuitslagen werd mij echter pijnlijk duidelijk dat het helemaal niet 
vanzelfsprekend is. Daarom vind ik dat ik niet langer van de zijlijn mee kan kijken. Ik wil actief 
bijdragen aan het verdedigen van de sociaaldemocratische waarden. 
 
Het afgelopen jaar heb ik de fractie gevolgd en de lokale Diemense problemen leren kennen. Als 
voorzitter zal ik mij inzetten om nieuwe leden te werven en om nieuwe en bestaande leden te 
activeren om deel te nemen aan campagne-activiteiten en andere bijeenkomsten. Hierbij wil ik 
samenwerken met nabijgelegen afdelingen om met hen de krachten te bundelen en gezamenlijk 
activiteiten te organiseren. 
 
Onze partij komt uit een lastige situatie, maar de weg omhoog is ingezet. Samen met jullie wil ik deze 
weg voortzetten.  
 
Ik hoop jullie te zien bij de aankomende ALV! 
 
Hartelijke groet, 
Joris 
 


